
Protokół Nr 1/2022 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

 Rady Miejskiej Białogardu  
w dniu 25 stycznia 2022 r. 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta  
 
Porządek posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia, w tym przyjęcie protokołów Nr 14/2021 i 15/2021 z posiedzeń  
    komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania 
i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych 
za osiągane wyniki sportowe oraz dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników 
osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym współzawodnictwie 
sportowym lub w krajowym współzawodnictwie sportowym - druk A, 

b) w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości stanowiących regionalną pomoc 
inwestycyjną - druk B, 

c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 - druk C, 
d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-2031 

- druk D, 
e) w sprawie petycji mieszkańców dotyczącej ochrony terenów zielonych  w obrębie 

osiedla domów jednorodzinnych  ulic Komedy, Góreckiego, Karłowicza, Bacewicz, 
Niemena, Nalepy  - druk EI, 

f) w sprawie petycji dotyczącej podjęcia uchwały przez Radę Miejską - druk F, 
g) w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej Białogardu na rok 2022 - druk J. 

3. Ustalenie planu pracy komisji na rok 2022. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia.                         

 
Ad 1. Otwarcie posiedzenia, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
          komisji. 

Posiedzenie o godz. 900 „otworzył i prowadził”  Przewodniczący Komisji Edukacji, 
Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej Białogardu R. Borkowski.  
 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 14/2021 
z posiedzenia komisji w dniu 28 grudnia 2021 r.  
   Komisja przyjęła protokół Nr 14/2021 z posiedzenia w dniu 28 grudnia 2021 r. 
głosując:  za- 3 (jednogłośnie).  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 15/2021 
z posiedzenia komisji w dniu 29 grudnia 2021 r.  
   Komisja przyjęła protokół Nr 15/2021 z posiedzenia w dniu 29 grudnia 2021 r. 
głosując:  za- 3 (jednogłośnie).  
 Przewodniczący Komisji - wnioskował o rozszerzenie porządku posiedzenia 
o rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaskarżenia rozstrzygnięcia 
nadzorczego Wojewody Zachodniopomorskiego - druk K.  
 Dokonano zmiany porządku posiedzenia komisji. Innych uwag do porządku 
posiedzenia nie zgłoszono. 
 
Ad 2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania 
i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla osób 
fizycznych za osiągane wyniki sportowe oraz dla trenerów prowadzących 
szkolenie zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe 
w międzynarodowym współzawodnictwie sportowym lub w krajowym 
współzawodnictwie sportowym - druk A 
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Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Naczelnik Wydziału Komunikacji Społecznej 
i Promocji M. Szczensnowicz. 

 Przewodniczący Komisji - zgłosił poprawkę do uchwały w sprawie szczegółowych 
zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych 
dla osób fizycznych za osiągane wyniki sportowe oraz dla trenerów prowadzących szkolenie 
zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym współzawodnictwie 
sportowym lub w krajowym współzawodnictwie sportowym aby wpisaną w paragrafie 7 w ust. 
1 podstawę wysokości stypendium stanowiła kwota 3.000 zł. 

 
Komisja nie zajęła stanowiska w sprawie zgłoszonej poprawki, głosując: za - 2, przeciw - 2, 
wstrzymało się -1.   
 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania 
i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych za 
osiągane wyniki sportowe oraz dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników 
osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym współzawodnictwie sportowym 
lub w krajowym współzawodnictwie sportowym - druk A, głosując: za - 3, przeciw - 0, 
wstrzymało się - 2. 

 
b) w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości stanowiących regionalną 

pomoc inwestycyjną - druk B 
 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Miasta I. Kubiak. 
 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów 
i wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych za osiągane wyniki sportowe oraz 
dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe 
w międzynarodowym współzawodnictwie sportowym lub w krajowym współzawodnictwie 
sportowym - druk A, głosując: za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 2. 

 
c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 - druk C 
 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Miasta I. Kubiak.  
 

Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 - druk C, głosując: za - 4, przeciw - 0, 
wstrzymało się - 1. 

 
d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 

2022-2031 - druk D 
 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Miasta I. Kubiak. 
 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
wieloletniej  prognozy finansowej  Miasta  Białogard  na  lata  2022-2031 - druk D, głosując: 
za - 4, przeciw - 0, wstrzymało się - 1. 

 
 
e) w sprawie petycji mieszkańców dotyczącej ochrony terenów zielonych w obrębie 

osiedla domów jednorodzinnych ulic Komedy, Góreckiego, Karłowicza, 
Bacewicz, Niemena, Nalepy - druk EI 

 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji. 
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Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie petycji mieszkańców dotyczącej ochrony terenów zielonych  w obrębie 
osiedla domów jednorodzinnych   ulic   Komedy,  Góreckiego,   Karłowicza,   Bacewicz,   
Niemena,   Nalepy - druk EI, głosując: za - 4, przeciw - 1, wstrzymało się - 0. 

 
f) w sprawie petycji dotyczącej podjęcia uchwały przez Radę Miejską - druk F 

 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie petycji dotyczącej podjęcia uchwały przez Radę Miejską - druk F, 
głosując: za - 4, przeciw - 0, wstrzymało się - 1. 

 
g) w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej Białogardu na rok 2022 - druk J 
 

Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ramowego planu 
pracy Rady Miejskiej Białogardu na rok 2022 - druk J, głosując: za - 5 (jednogłośnie).  
 

h) w   sprawie   zaskarżenia   rozstrzygnięcia   nadzorczego   Wojewody  
     Zachodniopomorskiego  -  druk K 

 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Sekretarz Miasta. 

 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie zaskarżenia rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody 
Zachodniopomorskiego - druk K, głosując: za - 2, przeciw - 1, wstrzymało się -  2.     
 
Ad 3. Ustalenie planu pracy komisji na rok 2022. 
   
  Komisja opracowała i przyjęła plan pracy na rok 2022. 
 
Ad 4. Sprawy różne. 
   
  Przewodniczący Komisji - poruszył sprawę odesłania na sesji budżetowej projektu 
uchwały w sprawie uprawnień do bezpłatnych i ulgowych przejazdów autobusami 
komunikacji miejskiej na terenie miasta Białogard oraz rodzajów dokumentów 
poświadczających uprawnienia do korzystania z tych przejazdów do prac w komisji. Uchwała 
została złożona zgodnie ze statutem.  
  Zdaniem Przewodniczącego Komisji jeżeli wszystkie komisje opiniowały projekt 
uchwały to nie ma potrzeby opiniować go ponownie.    
  Zastępca Burmistrza - poinformowała, że do Przewodniczącego Rady wpłynęła 
skarga na metody działania Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Spraw 
Społecznych R.  Borkowskiego złożona przez członków Rady Pedagogicznej Szkoły 
Podstawowej nr 4 w Białogardzie.  
  Następnie Zastępca Burmistrza odczytała treść złożonej skargi oraz poinformowała, 
że Rada Pedagogiczna poddaje pod rozwagę przedyskutowanie problemu, ewentualnie 
wysunięcie wniosków i podjęcie pewnych czynności. 
  Zastępca Burmistrza  przedstawiła stanowisko Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 4  
oraz organu prowadzącego Burmistrza Białogardu.  
   Przewodniczący Komisji - odniósł się do skargi. Poinformował, że sprawa jest 
zgłoszona do Prokuratury i Prokuratura ją wyjaśni.   
  Radny J. Sosnowski - poruszył sprawę zagrażającego bezpieczeństwu 
przejeżdżającym pojazdami dużego ubytku w jezdni oraz nie spełniającego swojego zadania 
lustra drogowego przy wyjeździe z ul. Kisielic Małych.     
  Przewodniczący Komisji - poruszył kwestię braku z Urzędu Miasta,  Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej informacji dotyczącej wydawania żywności mieszkańcom.   
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Ad 5. Zamknięcie posiedzenia.                         
Po wyczerpaniu porządku posiedzenia o godzinie 1035 Przewodniczący Komisji 

R. Borkowski zakończył posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady 
Miejskiej Białogardu. 
 

protokołowała: Joanna Kamińska 

 

          Przewodniczący Komisji  
              
                                                       Robert Borkowski  


